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Verslag en besluiten vorlg overleg

• DMO zoekt bij gemeente Den Haag uit hoe situatie van buitenslapers is ontstaan Stas hecht er

waarde aan dat het antwoord er is voor de voorbespreking van morgen
• Overige actiepunten afgerond

Beeld

• Toelichting van CZ op de n a v de Coronacrisis ingerichte crisisstructuur ggz Het

crisiskarakter schaalt langzaam af Tegelijkertijd loopt de structuur wel nog Sector heeft

toenemend het gevoel in control te zijn en de reguliere zorg weer op te kunnen starten

• Ggz partijen werken met Akwa door aan een bredere richtlijn toegesneden op het nieuwe

normaal

• Zorgen bestaan over het gebrek aan helderheid overde continuiteitsbijdrage ZN heeft dit nog

niet op orde voor de grotere ggz instellingen Dat heeft te maken met de DBC

bekostigingsstructuur Er wordt maatwerk op verricht maar GGZ NL is hierover niet positief
Daarnaast heeft de sector te maken met veel partijen gemeenten JenV etc en verschillende

financieringsstromen VWS heeft wel benadrukt dat er geen instellingen failliet mogen gaan

door Corona

• Ggz is afgelopen periode grotendeels doorgegaan hoewel snel digitaal in plaats van face to

face Het opstarten van de reguliere zorg kost meer tijd onder andere vanwege de

aanvullende eisen die corona stelt o a afstand ruimte etc

• Daarnaast valt op dat mensen de weg naar de huisarts niet weten te vinden en huisartsen ook

te weinig doorverwijzen naar de ggz NZa heeft geconstateerd dat er een uitgestelde

zorgvraag is van 55 duizend verwijzingen NZa ziet hierop toe in opdracht van VWS Ze

leveren o a meer wachttijdinformatie aan Tot nu toe lijkt er nog geen sprake van een

stuwmeereffect of grotere instroom Partijen houden dit nauwlettend in de gaten
• In ggz brief staat o a dat de 8 complexe zorgtafels zijn ingericht
• IGJ heeft gisteren een nieuw beeld gedeeld met VWS Ook tijdens regulier toezicht zal IGJ door

blijven gaan met de belrondes

• IGJ werkt aan het COVID proof maken van hun toezicht Fysieke bezoeken worden aangevuld
met digitale middelen Daarnaast wil IGJ regionale aanpak toepassen om een breder beeld op

te halen en meer aandacht hebben voor outbreak management
• IGJ maakt zich vooral zorgen om de situatie van ouderen IGJ gaat daarom pilots doen op Zorg

Thuis voor kwetsbare ouderen

• DMO heeft geen nieuwe informatie over buitenslapers in Den Haag DMO gaat na

• T a v brede aanpak dakloosheid meldt DMO dat er gesprekken zijn tussen BZK en FIN over

langjarige afspraken over extra financien Zij hopen op Prinsjesdag hier meer over te kunnen

melden

• Stas heeft gesproken met wethouder Amsterdam over richtlijn niet gerechtigden Wethouder

heeft om begrip gevraagd voorde buitengewone situatie in Amsterdam Haarstreven is om

mensen in 2 tranches te kunnen uitfaseren Daartoe zouden extra middelen nodig kunnen zijn
Stas heeft aangegeven daar welwillend naar te willen kijken maar daarnaast aangegeven dat

er geen sprake kan zijn van een bianco cheque Stas heeft wethouder daarnaast gevraagd in

juni een plannetje op te leveren voorde uitfasering van deze groep

Oordeelsvorming

• CZ voIgt nadrukkelijk de problematiek rond continuiteitsbijdrage o a met inzet van DGLZ Is

echter aan de partijen om daar een oplossing voorte vinden Complexiteit van ggz lijkt echt de

achterliggende oorzaak te zijn Op navraag van stas en DGCZ geeft CZ dat er nog geen termijn
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is voor een oplossing voor partijen met een omzet groter dan 10 min Te overwegen valt om

stas te laten bellen met ZN hierover

• Op navraag van stas geeft CZ aan dat er geen nadere kwantificatie mogelijk is van het

toenemende aantal doorverwijzingen van huisartsen naarggz
• Stas wil graag melden tijdens het debat dat er al mensen geholpen zijn door inzet van de 8

regiotafels t a v complexe zorg Op dit moment lijken er echter nog geen patienten te zijn
behandeld Corona is daarin een verzachtende omstandigheid maargeen enkele besproken
casus is moeilijk vol te houden

Besluiten

• CZ gaat polst bij partijen of er toegevoegde waarde is als stas belt met ZN over

financieringsproblematiek
• CZ raadpleegt o a bij de unit complexe zorgvragen en GGZ NL of er al patienten zijn

besproken tijdens de regiotafels complexe zorgvragen

• DMO zoekt bij gemeente Den Haag uit hoe situatie van buitenslapers is ontstaan Antwoord is

gereed voor de voorbespreking van morgen Daarin graag aandacht voor de hoe vraag Stas is

bereid te bellen met wethouder Den Haag indien nodig


